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El cap de Govern, Jaume
Bartumeu, s’entrevistarà
amb el president del Govern
espanyol, José Luis Rodrí-
guez Zapatero. Serà al mes
de febrer, després que amb-
dós estats signin l’acord d’in-
tercanvi d’informació en
matèria fiscal, que els dos
governs han d’aprovar avui.
Així ho va explicar l’ambaixa-
dor al Regne d’Espanya, Ma-

nuel Pujadas, després de
prometre el càrrec. 

De fet, són les tasques
més urgents que té encoma-
nades, entre les quals també
destaquen les d’establir rela-
cions amb Iberoamèrica,
«obrir una finestra d’intercan-
vi cultural i empresarial».
Això es farà seguint les ins-
truccions d’adaptar-se a la
mida del país, amb fermesa
i seriositat, però a la vegada
amb modèstia, donades pel
cap de Govern als nous di-
plomàtics, que ahir van pren-
dre possessió: Òscar Ribas,
com a ambaixador especial
amb la missió de desenvolu-
par les relacions amb Euro-
pa; Narcís Casal, ambaixa-
dor als EUA, Mèxic i
representant d’Andorra a l’O-
ficina de les Nacions Unides
a Nova York; Julià Vila, am-

baixador a França i Portugal,
i delegat a la Unesco; Lluís
Viu, ambaixador a Suïssa,
San Marino, Mònaco, Liech-
tenstein i representant als
organismes internacionals a
Ginebra, i el mateix Pujadas. 

La prioritat, però, de la po-
lítica internacional, és l’em-
brancament amb la Unió Eu-
ropea. Precisament les
relacions amb aquesta insti-
tució és l’encàrrec que ha re-
but l’excap de Govern, Òscar
Ribas, que va manifestar que
coincideix amb la mateixa
idea que té Bartumeu en
aquest camp. Així, va asse-
gurar que «no tindrem més
solució que acceptar la tota-
litat de la legislació euro-
pea», i per tant el que li agra-
daria és la integració
d’Andorra. Però va reconèi-
xer que és difícil, ja que la

Unió «hi té molt a dir», i en
aquest sentit va afegir que la
vigència del Tractat de Lis-
boa  obre  les  portes  a  An-

dorra, en permetre convenis
a diferents nivells de com-
promís. Igualment serà difícil
arribar a un acord d’adhesió

o d’associació –segons Ri-
bas, les diferències són míni-
mes entre una fórmula i l’al-
tra–, ja que s’ha de tractar
amb «un monstre tan gran»,
i cal posar d’acord a 27 es-
tats. Un procés que serà
llarg. Igual que el de crear un
cos diplomàtic «reduït però
potent i professional» en què
treballa el Govern.

Jaume Bartumeu s’entrevistarà
amb José Luis Rodríguez Zapatero
al proper mes de febrer 

Bartumeu i Zapatero
s’entrevistaran al mes
de febrer, després que
Andorra i Espanya sig-
nin l’acord d’intercanvi
d’informació fiscal.

Òscar Ribas, Narcís Casal, Julià Vila, Manuel Pujadas i Lluís
Viu prenen possessió dels càrrecs d’ambaixadors d’Andorra

E.O.G.

Òscar Ribas va ser el primer dels ambaixadors a prendre possessió del seu càrrec.
E.O.G.

La prioritat de la política internacional
d’Andorra és l’embrancament amb la Unió
Europea, un procés que serà llarg i difícil

La prioritat

Representants d’Amics de
la Rabassa es van entrevis-
tar ahir amb el ministre de
Medi Ambient, Vicenç Alay.

Naturlàndia va ser el tema
central de la reunió. Segons
va comentar Josep Maria
Goikoetxea, representant
de l’entitat mediambiental,
el Govern «desconeix ofi-
cialment» el projecte global
del parc temàtic. Així, es va
arrencar un compromís, per

part del Ministeri, de posar-
se en contacte amb el Co-
mú de Sant Julià de Lòria
per conèixer millor el pro-
jecte. Amics de la Rabassa
van aprofitar per presentar
la seva alternativa, d’aprofi-
tar el bosc i l’espai natural
per realitzar-hi diferents ac-
tivitats lúdiques i esporti-
ves, però sense fer-hi ins-
tal·lacions i equipaments.
Es tractaria de senyalitzar
diferents itineraris d’inter-
pretació de la flora i la fau-
na del bosc de la Rabassa,
donant resposta a una de-

manda cada cop més este-
sa, segons Goikoetxea. L’al-
tre tema que es va tractar a
la trobada, i també relacio-
nat amb Naturlàndia, va ser
el del camp de tir. Segons
va interpretar Goikoetxea,
s’havia dit que es tancaria
aquesta instal·lació, però fa
poc es va tornar a tirar. El
balanç de la reunió fet des
d’Amics de la Rabassa és
positiu: «Estem raonable-
ment satisfets», perquè
«se’ns ha escoltat» i «tenim
la impressió que se’ns ha
entès».

Amics de la Rabassa parlen
de Naturlàndia amb Alay
El Govern «desconeix oficialment» el projecte
global, segons l’entitat mediambiental

E.O.

Vicenç Alay va rebre una representació d’Amics de la Rabassa.
QUIMESCUER


